


har de senaste åren varit stekheta på den befintliga lekplatsen. Ingen skugga någonstans.
Den gröna delen skulle erbjuda både sol och välbehövlig skugga och svalka. Behovet av en
mer levande lekmiljö är desto viktigare nu när barnantalet ökar samtidigt som staden
förtätas och inga lekplatser byggs. Ett av många exempel är Strato, höghuset vid
Tobaksmonopolet.

Bifoga filer

Avsändaren önskar svar: Ja
Avsändaren önskar svar till: 




